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Dagsorden for skolebestyrelsesmøde den 15. november 2023 kl.18.15 – 20.15 af-
holdes på skolelederkontoret 

 
Referent: Maj-Britt Køppen 
 

1. Valg af ordstyrer 
Brian valgt. 
 

2. Godkendelse af referat fra forrige møde (1 bilag) 
Godkendt. 
 

3. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt. 
 

4. Informationer fra  

• Ledelsen 
Vi skal etablere en autismeklasse på skolen som et permanent skoletilbud. Der 
er tale om alment begavede elever med autisme. Visitationsudvalget har alle-

rede visiteret elever til klassen, og vi har pt. stillingsopslag til lærere og pæda-
gog til klassen. Samtaler ultimo november. Klasserne skal placeres i Pilen.  
Vi søger desuden en lærer i overbygningen til den store specialklasse. Samtale 

ultimo november. Tomas deltager i samtalerne. 
Sygefraværet ser godt ud for skolen. Vi har i øjeblikket det laveste sygefravær. 
 

• Skolebestyrelsen  
Et forældreforslag. Kan knagerne komme i klassen? FS går videre med forsla-
get. 

 

• Medarbejderne  
Medarbejderne har travlt i øjeblikket. Elevsamtaler, skole-hjem samtaler mm. 

Nogle elever er pressede. 
 

FS informerede omkring møde i Skolelederforeningen. Nogle indslag var mere 

vedkommende end andre. FS informerede om nye tanker i Skolelederforenin-
gen omkring prøveafviklingen i overbygningen. 
 

SFO har lige afholdt en succesfuld discofest. Den gjorde lykke hos både elever 

og forældre. Der er fernisering ”Lyset i mørket” mandag den 20. november. 
 

• Elevrådet (ikke tilstede). Forslag: kunne man lægge elevrådspunktet i starten af 
møderne, så eleverne har mulighed for ikke at skulle sidde med til hele mødet. 
Vi arbejder videre med det. 

 
5. Brian orienterer fra det netop afviklede dialogmøde 

Brian og FS deltog i dialogmødet. ”Sammen med Børnene” og lørdagsmødet i 
Stevnshallen blev evalueret. Indholdet var for dårligt tilrettelagt. Projektet blev be-

sluttet af BUL. Der etableres en mindre styregruppe. Der er 2 mill. kr. afsat til 
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projektet. Det skal være nemt at kunne ansøge projektet om midler. Forvaltningen 
arbejder med projektet, som skal fremvises for KB. PPR lavede en udregning, der 
skulle vise, hvad afdelingen bruger sine midler/tid til. Udregningen hang ikke sam-

men. Der er for få penge i PPR, til at man kan få afviklet arbejdsopgaverne. Budget 
2024 – der bliver ikke sparet på børneområdet. Der arbejdes på netværksanbrin-
gelser fremfor anbringelser udenfor kommunen.  

 
Der er afsat penge til istandsættelse af faglokaler på skolerne. Hos os er det billed-
kunstlokalet og lysforholdene. I Sløjdlokalet ønsker vi istandsættelse. Atletikforhol-

dene skal genetableres, da udvidelsen af børnehaven har tæret på faciliteterne. 
Belysning i Bøgen og Egen skal skiftes til mere miljøvenligt. Dette arbejde starter i 
uge 47. Sløjd får skiftet vasken og repareret gulvet. Vi får desuden nye skærme i 

faglokalerne. 
 
 

6. Tilbagemelding fra afdelingerne vedrørende meddelelsesbogen 
Indskolingen er enige om, at det nuværende arbejde er tilstrækkeligt. Ikke mange for-

ældre bruger meddelelsesbogen. Mellemtrin og overbygning har samme mening om-

kring meddelelsesbøgerne.  
Vi vil gerne have mere tid til at få etableret meddelelsesbogen og så senere tage stil-

ling til, hvad der fungerer, og hvad der kunne arbejdes videre med. Flere forældre fin-

der meddelelsesbogen svær at finde i AULA.  
En opfordring til at logge ind på AULA på førstkommende forældremøde, for at vise for-

ældrene hvordan man bruger siden. Vi aftalte at lave et møde, hvor vi arbejder med en 

vejledning til meddelelsesbogen, og hvad den skal indeholde. Udvalget består af: FM, 
FS, Tomas, Louise og MK. Aftaler snarest muligt.  

 

7. Drøftelse om manus til skolebestyrelsens medlemmer der deltager ved forældremøder 
Datoer for forældremøder skal meldes ud før årets første møde i Skolebestyrelsen, så 
forældrene kan fordele klasserne imellem sig. 

 
8. Udarbejde af høringssvar ”klasseloft og prioritering ved frit skolevalg”. 1 Bilag. 

Skolebestyrelsen tilsluttede sig høringssvaret.  

 
9. Dagsorden Skoleudviklingssamtale 

Deltagere fra skolebestyrelsen er Brian, FS og MK. 
 

10. Eventuelt  
Vi spiser julefrokost sammen den 13. december kl. 17.45 forud for mødet. 
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Godkendelse af referat fra Skolebestyrelsesmøde den 4. oktober 2023 

 

 

 

 

____________________________  ________________________________ 

Louise Dyrholm-Pilegaard   Flemming Schaaf 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________ 

Tomas Patheier    Maria Bardtrum 

 

 

 

 

___________________________  _________________________________  

Inge Alterskjær   Brian S. Qvist 

 

 

 

 

___________________________  ________________________________ 

Martin Olsen    Pernille Hoffmann-Jacobsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Kim G. Rasmussen   Lærke Stub Hoffmann Nielsen 

 

 

 

 

__________________________  _______________________________ 

Carina B. Andersen   Maj-Britt Køppen 

   

 
 

 

 
 
 


